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آذربایجان شرقی نایب قهرمان سوپرلیگ گلبال کشور 
عصرآزادی/ سرویس ورزشی: تیم گلبال 
آذربایجان شرقی به عنوان نایب قهرمانی کشور 

دست یافت.
عص��رآزادی آنلای��ن: گلبال هی��ات نابینایان 
تبری��ز تنها نماینده اس��تان آذربایجان ش��رقی 
با ش��ش ب��رد و تنها یک باخت نای��ب قهرمان 

مسابقات سوپر لیگ گلبال کشور شد.
گفتنی اس��ت ای��ن مس��ابقات از تاریخ یکم 
اسفند تا پنجم اسفند ماه سال ۱۴۰۲ در بخش آقایان با حضور 8 تیم در شهر بابلسر استان 
مازندران برگزار ش��د.لازم به ذکر اس��ت تیم گلبال هیات نابینایان تبریز پیش از این نیز ماه 

گذشته مقام دوم دور رفت لیگ برتر گلبال کشور  را کسب کرده بود.

درخشش  پاراتکواندوکار 
مرندی

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: پاراتکواندوکار 
مرندی به مقام نای�ب قهرمانی پاراتکواندو جام 

ریاست جمهوری دست یافت.
 زهرا رحیمی در مس��ابقات پاراتکواندو جهانی جام 
ریاست جمهوری به عنوان نایب قهرمانی دست یافته 

و مدال نقره را کسب کرد. 
ای��ن بان��وی پاراتکوان��دو از شهرس��تان مرن��د   با 
مربیگری استاد خانم شجاعی در این مسابقات که در 

استان تهران برگزار شد، حضور یافته بود.

کسب مدال نقره تکواندوکار 
آذربایجان شرقی 

تکوان�دوکار  ورزش�ی:  س�رویس  عص�رآزادی/ 
آذربایجان شرقی در مسابقات باشگاه های آسیای به مدل 

نقره دست یافت.
 مس��ابقات تکواندو باشگاه های آس��یا در خانه تکواندو برگزار 
ش��د.  حامد اصغری در جام باش��گاه های اس��یا  به مدال نقره 

دست یافت.
دوازدهمین دوره رقابت های جام باش��گاه های آسیا  با حضور 
تیم هایی از ایران، عراق، افغانس��تان، تاجیکس��تان، عمان و تیم 

پناهندگان برگزار شد.

دعوت باشگاه سپاهان از رسول خطیبی
عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: باش��گاه 
سپاهان از رسول خطیبی برای رونمایی بخش این 

بازیکن در موزه باشگاه سپاهان دعوت کرد.
 باش��گاه سپاهان اصفهان از ۲ سال پیش موزه 
خ��ود را افتتاح ک��رده که ب��ه بخش ها مختلفی 
منقسم و قسمتی هم به بازیکنان تیم اختصاص 
یافته اس��ت. بخش��ی از این موزه که به بازیکنان 
سال های قبلی این باشگاه اختصاص داشته و قرار 
اس��ت با حضور رسول خطیبی قسمت مربوط به این بازیکن افتتاح گردد. بر این اساس از رسول 
خطیبی مهاجم سال های نه چندان دور این باشگاه برای بازی سپاهان با شمس آذر قزوین دعوت به 
عمل آمده و با حضور وی، بخش این بازیکن در موزه باشگاه سپاهان رونمایی و افتتاح خواهد شد.

حضور تنها داور جهانی کاراته استان آذربایجان 
شرقی در مسابقات لیگ جهانی 

عصرآزادی/ سرویس ورزشی: تنها داور جهانی 
کاراته اس��تان آذربایجان ش��رقی در مس��ابقات لیگ 
جهانی حضور یافت. مس��ابقات لیگ جهانی رده های 
س��نی فجیره ام��ارات با حضور ۲۰۰۰ ورزش��کار و با 
شرکت ۷۸ کشور  از ۳ الی۶ اسفند در حال برگزاری 

است.

نایب قهرمانی باستانی کاران مراغه در مسابقات ارتش
عصرآزادی/ سرویس ورزش�ی: باستانی کاران 
گروه ۱۱ توپخانه مراغه مقام نایب قهرمانی مسابقات 

ارتش جمهوری اسلامی ایران را کسب کردند.
فرمانده پادگان امام رضا)علیه السلام( مراغه گفت: 
این تی��م به نمایندگی از نی��روی زمینی ارتش برای 
دومین س��ال پیاپ��ی در مس��ابقات قهرمانی ورزش 
باس��تانی و زورخانه ای ارتش جمهوری اسلامی ایران 
س��ه مدال طلا کس��ب کرد. سرتیپ دوم ستاد حاتم سیفی در آیین تجلیل از مدال آوران این 
رش��ته افزود: در این مس��ابقات رضا زبردست در ماده کباده، منوچهر آقایی در میل سنگین و 
محمد آبدینی به عنوان مرشد اول به مربیگری مرتضی آشنائیان مدال طلا به گردن آویختند. 
وی اضافه کرد: این مسابقات با شرکت تیم های منتخب از یگان نیروی دریایی، هوایی، زمینی 

و پدافند ارتش در بندرعباس برگزار شد.

قهرمانی دختران تیراندازی با کمان آذربایجان 
شرقی در کاپ آسیایی بغداد

عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: تیم تیراندازی با کمان دختران آذربایجان شرقی 
نماینده ایران در مسابقات کاپ آسیایی در مسابقات کاپ آسیایی به عنوان قهرمانی 

دست یافته و پسران هم نایب قهرمان شدند.
در فینال مسابقات تیراندازی با کمان کاپ آسیایی بغداد، تیم کامپوند آذربایجان شرقی که 

یه نمایندگی از ایران شرکت کرده بود، قهرمان شد.
در ادامه مس��ابقات کاپ آس��یایی بغداد، تیم کامپوند بانوان ایران با ترکیب فاطمه همتی، 
هال��ه ایزدخواه، بیتا عاش��ق زاده در دیدار پایانی به مصاف تی��م هند رفت و با نتیجه ۲۲9  بر 
۲۲3 به پیروزی رسید و عنوان قهرمانی این مسابقات را بدست آورد. گفتنی است کمانداران 

آذربایجان شرقی به نمایندگی از ایران در این مسابقات قهرمان شدند.
تیم کامپوند مردان ایران نایب قهرمان کاپ آسیایی بغداد شد

در فینال مسابقات تیراندازی با کمان کاپ آسیایی بغداد، تیم کامپوند مردان ایران به عنوان 
دومی دس��ت یافت. در ادامه مس��ابقات تیراندازی با کمان کاپ آس��یایی بغداد، تیم کامپوند 
م��ردان ایران با ترکیب آرمین پاکزاد، آرش قاس��می پور، بهنیا رادرض��وان در دیدار پایانی به 
مصاف تیم هند رفت و با نتیجه ۲3۲ بر ۲۲9 شکس��ت خورد و عنوان دومی این مس��ابقات را 
از آن خود کرد. بهنیا راد رضوان و آرش قاسمپور از استان آذربایجان شرقی در این مسابقات 

حضور داشتند.

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: اس�امی ملی پوش�ان 
قهرمان�ی  مس�ابقات  در  حض�ور  ب�رای  ای�ران  ش�یرجه 
اع�ام  فیلپی�ن  کش�ور  میزبان�ی  ب�ه  آس�یا  ه�ای   رده 

شد.
 اسامی شیرجه رو های اعزامی به رقابت های قهرمانی رده های 

آسیا اعلام شد. 
یازدهمی��ن دوره مس��ابقات قهرمان��ی جوانان آس��یا ۷ الی ۱۹ 
 اس��فند س��ال ۱۴۰۲ در ش��هر کلارک فیلیپین برگ��زار خواهد

شد.
بر این اس��اس ۶ ش��یرجه رو به همراه شهنام نظر پور و مجتبی 
ولی پ��ور بعنوان مربی برای رقابت ب��ا حریفان خود راهی فیلیپین 

شده اند.

رقایت های ش��یرجه این دوره از مس��ابقات ۷ الی ۱۱ اسفند ماه 
۱۴۰۲ پیگیری خواهد شد.

اسامی شیرجه روهای اعزامی به فیلیپین،
عرشیا کوهی )آذربایجان شرقی(

علی سفری
سام واژیر

کیومرث اصلانی
آیدین نصرتی

صدرا علیزاده ) آذربایجان شرقی(
کادر فنی :

مربی: شهنام نظرپور
مربی : مجتبی ولی پور )آذربایجان شرقی(

اسامی شیرجه روهای اعزامی به فیلیپین اعلام شد

عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: سرمربی تیم 
فوتب�ال تراکت�ور گف�ت: گروه�ی از بازیکنان 
حرف�ه ای و با ش�خصیت را در اختیار دارم و از 

تک تک بازیکنانم بسیار راضی هستم.
پاکو خم��ز طی گفت وگویی ب��ا جمعی از اصحاب 
رس��انه در پاسخ به س��والی مبنی بر اینکه باتوجه به 
فراهم کردن امکانات لازم  از س��وی باش��گاه، نتایج 
تی��م را چطور ارزیاب��ی می کنید؟ اظهار داش��ت: ما 
از ۱۵ مس��ابقه در نی��م فصل اول ۲۸ امتیاز کس��ب 
کرده ایم. بیش��ترین امتیازی که تراکتور در سال های 
اخیر توانس��ته به دس��ت آورد، ۵۲ امتیاز بوده است. 
اکن��ون ۲۸ امتیاز داریم و بی��ش از نصف ۵۲ امتیاز 
را کس��ب کرده ایم. ارزیابی م��ن از نیم فصل اول در 
مجموع بس��یار مثبت بوده است. اگر بتوانیم عملکرد 
نیم فصل اول را تکرار کرده و بهبود ببخشیم، رکورد 

می زنیم.
س��رمربی تراکت��ور درخصوص اینک��ه چرا ترکیب 
تراکتور ه��ر هفته دچار تغییر می ش��ود؟ بیان کرد: 
تش��خیص داده ام ترکیب تی��م را در هر بازی، تغییر 
ده��م و این موضوع به نتایج تیم لطمه نزده اس��ت. 
امتیازات کس��ب ش��ده ه��م این گفته م��ن را تأیید 
می کن��د. هیچ کس نمی داند اگر ب��ا ترکیب دیگری 

بازی می کردیم، چه اتفاقی می افتاد.
خمز در پاس��خ به این سوال که خواسته هواداران 
کسب پیروزی مقابل تیم های مدعی بوده و چیزهای 
دیگ��ر آن��ان را راضی نمی کند، گفت: این نظر ش��ما 
است. شما نماینده همه هواداران تراکتور نیستید. ما 
س��عی می کنیم به بهترین شکل رقابت کنیم. امکان 
دارد ببریم و یا شکس��ت بخوریم؛ چرا که درخصوص 
رقابت با س��ه تیم خ��وب لیگ برتر صحبت می کنیم. 
دوست داریم در بازی مقابل این تیم ها، پیروز شویم. 
قب��ول دارم، در بازی های رو در رو با س��ه تیم بالای 
جدول، امتیازات خوبی نگرفته ایم. سعی خواهیم کرد 
در دیدار مقابل استقلال و سپاهان در تبریز با تلاش 
بیشتر، پیروز شویم. من نخستین کسی هستم که از 
عملکرد تیم در این بازی ها ناراضی هس��تم. دوست 
دارم تم��ام بازی ه��ا را ببریم. برخی دیدارها دش��وار 

هستند، برخی دیگر سختی کمتری دارند.
وی در رابطه با اینکه ملوان توانسته مقابل تیم های 
مدعی پیروز ش��ود، ولی تراکتور نتوانسته و هواداران 
نگران رتبه تیم در پایان لیگ هس��تند، گفت: ش��ما 
از کج��ا می دانید در پایان فصل چه رتبه ای کس��ب 
می کنیم؟ پیشگویی می کنید. ۱۴ مسابقه باقی مانده 
و نهای��ت تلاش مان را انجام خواهیم داد. صحبت در 
خصوص ای��ن موضوعات از هم اکنون، معنی خاصی 
ندارد. به نظرم تمرکز بیش از حد روی بازی با س��ه 
تیم مدعی است. لیگ ۱۶ تیم دارد. باید سعی کنیم 
بهترین عملکرد را داش��ته باش��یم. بهانه قابل قبول 
نبوده و بازی خوب برای پیروزی در دیدار با تیم های 
مدع��ی انج��ام نداده ایم. اینکه قض��اوت در خصوص 
نتایج تیم تنها معطوف به بازی با این سه تیم باشد، 

بی انصافی است.
خمز در پاسخ به این سوال، به نظر می آید شکست 
مقاب��ل تیم های مدعی عادی انگاری ش��ده و در این 
زمینه ش��ما خونسرد هس��تید. چرا نتوانستیم بازی 
بهتری به نمایش گذاش��ته و پیروز شویم؟ گفت: ما 
می توانیم بهتر از آن تیم ها بازی کنیم. ولی متأسفانه 
موضوع این است که آنان بازی را برده اند. به من یاد 
داده اند هیچ گاه خودم را با کس��ی مقایس��ه نکنم و 
بهترین عملکرد را همیش��ه از خود نشان دهم، بدون 
اینکه به کس��ی نگاه کنم. من خودم را با گواردیولا، 
کل��وپ و آنچلوتی مقایس��ه نمی کن��م و می خواهم 
بهترین عملکرد را داشته باشم. بازیکنان نیز به جای 
مقایس��ه خودش��ان با دیگران، باید بهترین عملکرد 
را داش��ته باش��ند. وی ادامه داد: من چیزی را عادی 
نش��ان نداده ام و س��عی کرده ام واقعیت ها را بگویم. 
س��ال گذش��ته مقابل این تیم ها دو بار پیروز شدیم، 
ولی امس��ال چنین نشده اس��ت. ما نهایت تلاش را 
می کنیم تا بهترین عملکرد را در این بازی ها داش��ته 

باشیم.
 س��رمربی تراکتور در پاس��خ به این سوال که، آیا 
بهتری��ن ورژن خ��ود را در این فصل ارائ��ه داده اید؟ 
گفت: شما س��عی می کنید بهترین خبرنگار باشید؟ 
چنین س��والاتی بی معنا است. هر روز سعی می کنیم 
بهتر ش��ویم. هنوز کار زیادی برای رس��یدن به نقطه 

آرمانی داریم تا با نوع بازی مان پیروز شویم.
وی در م��ورد اینک��ه عملکرد خ��ود در ۱۴ ماه را 
چطور ارزیابی می کند و چه نمره ای به خود می دهد؟ 
اظهار داش��ت: من ه��ر روز هر چه در ت��وان دارم را 
انجام می دهم. تمام��ی کارهایم با نهایت تلاش بوده 
و دوس��ت ندارم خودم را بابت برخی چیزها سرزنش 
کنم. س��عی می کنم کارم را به بهترین ش��کل انجام 
دهم. براساس قراردادی که با باشگاه دارم، بیشترین 

تلاش را انجام می دهم.
کامبک زدن در ایران خیلی سخت است

خمز در پاس��خ به س��والی مبنی بر اینکه عملکرد 
باشگاه در نقل و انتقالات رضایت شما را جلب کرده 
اس��ت؟ توضی��ح داد: از تیمی که دارم بس��یار راضی 

هس��تم. از اینکه مربی این باشگاه و بازیکنان هستم 
به خودم افتخار می کنم. گروهی از بازیکنان حرفه ای 
و با ش��خصیت را گردهم آورده ایم. هر روز تمرینات 
بازیکن��ان را زیر نظر دارم و به این نتیجه رس��یده ام 
ارزش آن را دارد ک��ه با آن��ان کار کنم. چون نهایت 
تلاش را انجام می دهند و با اینکه مربی خارجی آمده 
و ش��رایط فرق کرده، اما خودشان را با وضعیت وفق 
می دهند. در مجموع از کل تیم بسیار راضی هستم.

خمز در پاس��خ به این سوال، چرا تراکتور نتوانسته 
بع��د از دریافت گل ب��ه بازی برگ��ردد؛ آیا به ضعف 
کادرفنی ب��ر می گردد؟ گفت: تقریب��اً تمام تیم های 
ایران بعد از دریافت گل شکس��ت می خورند. کامبک 
زدن در ایران خیلی س��خت است. ما هم هر موقع به 
گل دست یافته ایم، تیم های دیگر نتوانستند نتیجه را 
بازگردانند. دلیل اصلی آن، نوع فوتبالی است که در 
لیگ ایران به نمایش گذاش��ته می شود و دلیل دیگر 
نی��ز اتلاف وقت تیم ها اس��ت. وقتی ی��ک تیم پیش 
می افت��د، با اتلاف وقت نمی گذارد ب��ازی ریتم خود 
را  به دست آورد. دروازه بانان و چندین بازیکن بارها 
خودشان را به مصدومیت می زنند. این موضوع تقریباً 
در خصوص همه تیم های لیگ برتری صدق می کند. 
معدود تیم هایی توانسته اند نتیجه را بازگردانند. این 
امر دلایل متعددی می تواند داش��ته باش��د و از نظر 

ورزشی همان موضوعاتی بود که اشاره کردم.
وی در پاس��خ به این س��وال که باش��گاه تراکتور 
هدایت اش را به سرمربی لالیگایی سپرده تا تغییری 
در فوتب��ال ای��ران ایج��اد کند، چرا ما امس��ال هیچ 
سهمی از کامبک های رخ داده در لیگ نداریم؟ بیان 
ک��رد: یکی از علت ها این بوده که ما در بس��یاری از 
بازی ها پیروز ش��ده ایم و کمتر فرصت جبران نتیجه 
پیش آمده است. اگر موضوعی صرفاً در خصوص تیم 
ما صدق کند، باید از بعُد فنی بررس��ی شود. معتقدم 
هی��چ گاه نباید در لی��گ ای��ران، گل اول را دریافت 

کنیم.
سرمربی تراکتور در رابطه با امکان حضور اصحاب 
رس��انه در تمرینات، اظهار داشت: اصحاب رسانه نیز 
باید رفتار حرفه ای و مبتنی بر قوانین داش��ته باشند؛ 
در ای��ن صورت این آمادگی را داریم که هر از گاهی 

تمرینات را با حضور اصحاب رسانه برگزار کنیم.
قهرمانی در لیگ ایران سخت تر از حد معمول 

است
»بخش سوم«وی در پاس��خ به این سوال، آخرین 
بار که آقای نصرتی به ش��ما مشورت داده و با حرف 
ایشان بازیکنی را در ترکیب قرار داده اید و یا تاکتیک 
تیم را تغییر داده اید، چه زمانی بوده است؟ گفت: من 
هر روز با ایش��ان صحبت کرده و از نقطه نظرات شان 
اس��تفاده می کنم و باهم تبادل نظ��ر می کنیم و در 
جلس��ات فنی، از نظرات ایشان اس��تفاده می کنم و 
اینکه او ش��ناخت بهتری نس��بت به م��ا از تیم های 
رقیب دارد، برای من مهم بوده و حتماً از دیدگاهش 

بهره می برم.
س�رمربی تراکت�ور در پاس�خ به این س�وال، 
خودش�ان مدع�ی هس�تند دخالت زی�ادی در 
تصمیمات ندارند؟ گفت: چه کسی این موضوع 

را به شما گفته است؟
خبرنگاران: خ��ودش در فضای مجازی اعلام کرده 

است.
سرمربی تراکتور ادامه داد: اگر این موضوع حقیقت 
داش��ته باشد، آقای نصرتی باید از جمع ما جدا شود. 
نصرت��ی یکی از کمک مربیان بوده؛ بنابراین ایش��ان 
تصمیم گیر نهایی نیس��ت و وظیفه شان کمک به تیم 
اس��ت. تصمیم گیر نهایی من هستم و مسئولیت نیز 
با من اس��ت. اگر غیر از این باش��د؛ ایش��ان سرمربی 
اس��ت و من دس��تیار. محمد نصرتی نظرش را اعلام 
می کند. اگر او بر این باور است که من توجه کافی به 
صحبت های��ش ندارم، این موضوع را باید به خود من 
اعلام کن��د، نه در فضای مجازی. ما هر روز همدیگر 
را می بینی��م و هم��کاری داریم. اگر م��ن یک روز از 
دستیارانم ناراضی باشم، وظیفه دارم رو در رو صحبت 
کنم. فکر کنم راه و روش درس��ت همین است. البته 
نمی دانم این حرف شما درست است یا نه. اگر چنین 

باشد، این موضوع نباید رسانه ای می شد. 
مدیر روابط عمومی و رس��انه باشگاه: آقای نصرتی 

فقط اعلام کرده تصمیم گیر نهایی من نیستم.
 خمز در ادامه خاطرنشان کرد: پس در این صورت، 
ش��رایط فرق کرد. بله درست می گوید، ایشان به من 
کمک ک��رده و موضوعاتی را منتق��ل می کند و من 
تصمیم  می گیرم که از نکات فنی ایشان استفاده کنم 
یا ن��ه. تصمیم نهایی در زمینه چینش ترکیب تیم و 
موضوعات دیگر با خود من است. آمده ام در خصوص 
فوتب��ال صحبت کنیم نه ش��ایعات. ای��ن موضوعات 
برای من جذابیت ندارد. دستیاران ما خوب هستند و 

نیازی به تقویت نداریم.
وی در خصوص صحبت های ی��ک خبرنگار مبنی 
بر اینکه نتایج تراکتور فاجعه نیس��ت، اصحاب رسانه 
تراکتور را دوست دارند، انتظارشان از شما بالا بوده و 
می خواهند تراکتور در قواره تیم مدعی باشد، گفت: 
من هم عاشق تراکتور هستم. هیچ جای دنیا مربیان 
قهرمان لیگ نیس��تند، بلکه این تیم ها هس��تند که 
قهرمان می ش��وند. فکر می کنم همه هر سال دوست 
دارند تراکتور قهرمان شود. اما چرا هیچ وقت قهرمان 
نشده است؟ پاسخ ساده است. چون آرزو و خواستن 
کفایت نمی کند. شایس��تگی ها را باید نشان داد و با 
بهترین ه��ا رقابت کرد. اینک��ه کل فصل در رده های 
بالای جدول بجنگیم، کار بس��یار س��ختی است. اگر 
این هدف محقق نشود، به این معنی نیست که همه 
چیز فاجعه بار بوده اس��ت. موضوع��ات را باید با دید 

وسیع تری ببینیم. همه دوست داریم ببریم.
خمز اضافه کرد: فرض کنیم مثلًا سوم شده ایم، آیا 
شکس��ت مفتضحانه بوده و فصل اسف بار داشته ایم؟ 
قهرمان ش��دن بسیار دشوار بوده و در لیگ ایران نیز 
بس��یار دشوارتر از حد معمول اس��ت؛ چرا که تیم ها 
نزدیک هس��تند و هر نتیج��ه ای می تواند در بازی ها 
رقم بخورد؛ بنابراین دس��تیابی به س��طحی که تیم 
بتواند با س��ه تیم بالای جدول رقابت نزدیک داشته 
باش��د، خیلی س��خت اس��ت. ما در این راستا تلاش 
می کنیم. اگر این قهرمانی محقق نشود، بدین معنی 

نبوده که فاجعه رخ داده است.
هیچ س�بک بازی نیس�ت که برد یک تیم را 

تضمین کند
وی در پاس��خ به این سوال که از مهدی شیری در 
بازی با استقلال در پست غیرتخصصی وینگر راست 
و از گوس��تاوو واگنین نیز در بازی با پرسپولیس در 
پس��ت غیرتخصصی وینگر راست اس��تفاده کردید، 
آیا چینش ترکیب اش��تباه ب��ود؟ توضیح داد: زمانی 
که به تراکتور آمدم، گوس��تاوو وینگ��ر بود که رفته 
رفت��ه از این بازیکن در میانه میدان اس��تفاده کردم. 
منظورم این است که گوستاوو با پست وینگر راست 
آش��نایی کامل دارد. ما در مورد سبک بازی صحبت 
نمی کنیم، بلکه حرفمان در خصوص پست بازیکنان 
اس��ت. پس پست وینگر در هر سیستمی که بگویید، 

همان وینگر است.
 سرمربی تراکتور ادامه داد: ما در پنج بازی آخر نیم 
فصل دوم که چهار پیروزی و یک تس��اوی به دست 
آوردیم، از گوس��تاوو در پست وینگر راست استفاده 
کرده بودیم. منظور ش��ما این اس��ت که گوستاوو در 
بازی های بزرگ در میانه میدان بازی کند و در سایر 
دیدارها در پس��ت وینگر؟ اما ش��رایط مهدی شیری 
فرق می کند. او معمولاً در پس��ت وینگر راست بازی 
نمی کند. در بازی با اس��تقلال قصد داش��تیم بیشتر 
از کناره ها اس��تفاده کنیم و ش��یری هم خوب سانتر 
می کن��د، ولی نتیجه این تغییر پس��ت خوب نبود و 
مسئولیت با من بود. اما مورد گوستاوو متفاوت است. 
این بازیکن آش��نایی کامل با پس��ت وینگر دارد. نوع 
وظایفش هم به ش��کلی طراحی شده بود که بیشتر 

متمایل به داخل بازی کند.
وی در پاس��خ به س��والی دیگر مبنی ب��ر اینکه آیا 
در بازی های پرفش��ار تر هم باید با روش پرِس از بالا 
استفاده کنیم یا اینکه فضاها را ببندیم؟ چون با یک 
سبک در تمامی دیدارها بازی می کنیم. آیا مدافعان 
وسط ما این توانایی را دارند که در چنین دیدارهایی 
مدام اس��تارت زده و بالا بیایند یا اینکه بهتر اس��ت 
داخل محوط��ه جریمه بمانند؟ گف��ت: من مربی ای 
هستم که دوس��ت ندارم نسبت به نوع بازی حریف، 
ن��وع بازی تیم را عوض کنم. دوس��ت دارم بازیکنان 
همان طور که در تمرینات کار می کنند در مسابقات 

هم ظاهر شوند. نمی خواهم نحوه بازی تیم را نتیجه 
و تیم حری��ف تعیین کند. به نحوی تمرین می کنیم 
که در بازی های پرفش��ار هم فوتب��ال خودمان را به 

نمایش بگذاریم.
 خم��ز ادام��ه داد: من ۲۰ س��ال اس��ت بازی های 
»لیونل مسی« را دنبال می کنم و همه نحوه بازی اش 
را تحلی��ل کرده اند و می دانن��د چطور بازی می کند؛ 
ام��ا هیچ کس نمی تواند او را متوقف کند. تیم ها نوع 
بازی منچسترس��یتی را تحلیل نمی کنند؟ آنان فقط 
یک ش��یوه دارن��د و آن هم حمله ک��ردن و پیروزی 
است. شما خیال کرده اید که صرفاً با داشتن شناخت 
از حریف، می توانید یک تیم را متوقف کنید؟ فوتبال 
پیچیده تر بوده و اس��تعداد و توانای��ی را نمی توان با 

تحلیل مهار کرد.
وی تأکید کرد: نتیجه بیش��تر مسابقات بر مبنای 
استعداد و نبوغ بازیکنان رقم می خورد. هر مربی یک 
ایده و ش��یوه ای از بازی دارد. من هم شیوه خودم را 
دارم و ب��ه بازیکنان��م انتقال داده ام. حالا این ش��یوه 
برخی تیم ه��ا موفقیت آمیز ب��وده و برخی تیم ها نه. 
در نهایت هیچ س��بک بازی نیس��ت که برد یک تیم 

را تضمین کند.
مسئول شکست ها تیم تراکتور من هستم نه 

مالک و مدیرعامل
خم��ز درباره انتخاب جایگزی��ن »خوآکین گیل«، 
گفت: آقای عس��گری با س��ابقه کار در باش��گاه های 
تراکتور و پرس��پولیس، به عنوان آنالیزور به کادر ما 

اضافه شده است.
وی در پاسخ به این سوال، اتفاقات تیم باعث ایجاد 
هجمه علیه مالک باشگاه می شود، آیا شما درخواستی 
داش��ته اید که ایش��ان فراهم نکرده است؟ بیان کرد: 
از زمان��ی که من به باش��گاه تراکتور آمده ام، رش��د 
بس��یار زیادی از نظر فوتبالی و امکانات زیرس��اختی 
داش��ته ایم. هر روز امکانات جدید ب��رای تیم فراهم 
می ش��ود تا بهتر کار کنیم. زمانی که نیازی به جذب 
بازیکن باشد، س��عی می کنیم براساس بضاعت مان و 
گزینه ه��ای موجود، بهترین تصمی��م را اتخاذ کنیم. 
تمامی این  اتفاقات مثب��ت به لطف هزینه های آقای 

زنوزی رخ داده است.
خمز خاطرنش��ان کرد: دوست دارم هواداران عزیز 
و خبرن��گاران گرام��ی بدانند که هم��ه چیز به لطف 
آقای زنوزی میس��ر شده و ایشان ثروت شان را خرج 
ما می کنند. به نظر اش��خاص احت��رام می گذارم؛ اما 
نمی توان��م درک کنم وقتی ما مس��ابقه ای را واگذار 
می کنیم، چرا عده ای مس��ئولیت شکس��ت را گردن 
آقای��ان زن��وزی و نصی��رزاده می اندازند؟ مس��ئول 
شکس��ت ها من هس��تم. هواداران و اصحاب رس��انه 
اگر خواس��تید مس��ئولیت شکس��ت را گردن کسی 
بی اندازید، بدانید آن ش��خص من هس��تم. اگر آقای 
زنوزی نب��ود، این اتفاقات مثب��ت رخ نمی داد. آقای 
زنوزی برای تراکتور و این خطّه بس��یار دست و دل 
باز بوده اند و عمیقاً باید از ایش��ان سپاسگزار باشیم. 
غیرمنصافانه اس��ت که بعد از باخت، ایشان را مقصر 
بدانیم. مقصر اصلی سرمربی است نه شخص دیگری، 

یک بار برای همیشه این موضوع را اعلام می کنم.
 وی تأکی��د کرد: هواداران عزیزمان بدانند در عین 
حال که قبول داری��م در بازی های مهم نتایج خوبی 
کس��ب نکرده ایم؛ تلاش می کنیم ت��ا در ادامه نتایج 
بهتری به دس��ت آوریم. ارتباط صمیمانه با اصحاب 
رس��انه اتف��اق خوبی ب��وده و باعث انتق��ال خوب و 
درس��ت موضوعات به هوادران می شود. ممکن است 
هر از گاهی پاسخ هایم قانع کننده نباشد. امکان دارد 
همه دچار اش��تباه ش��وند. رابطه خوب با خبرنگاران 
مثمرثمر اس��ت. ما باید تصویر خوش��بینانه ای برای 
هواداران نش��ان دهیم، بدانند ک��ه چقدر عطش برد 
داری��م. بازیکنان به محبت و حمای��ت هواداران نیاز 
دارند تا عملکردشان بهتر شود.  سرمربی تراکتور در 
پایان خاطرنش��ان کرد: وضعیت تیم در نگاه کلی بد 
نیست. هنوز می توان برای کسب عناوین تلاش کرد 
و چیزهایی به دس��ت آورد. ما نیازمند ش��ور، مهر و 
حمایت هواداران هستیم. آرامش، خوش بینی و باور 
به پیشرفت تیم در آینده، پیام ما بوده و همه ما آرزو 
داریم روزی تراکتور قهرمان شود و چه بهتر است که 

این قهرمانی در زمان ما رخ دهد.

خمز: مسئولیت شکست  تراکتور با من است نه مالک و مدیرعامل
از نتایج نیم فصل راضی هستم
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